
Zápis o průběhu obhajoby doktorské práce Erica Djomo Nana v programu ekologie

obhajoba se uskutečnila v pátek |1. září 2O|5 na Přírodovědecké faku|tě UK vbudově
Viniěná 7. Předseda komise nejdříve představil komisi a oponenty, poté Eric Djomo Nana
prezentoval hlavní výsledky své disertační práce. Poté předseda komise shmul dosavadní
odbornou kariéru sfudenta a školitel se vyjádřil k pruběhu práce. Vyzdvihl uchazečovu píli a
zaujeti tématem. oba oponenti fieden znich zaltaniční) byli přítomní, přednesli tedy pak
postupně své posudky a vznesli Íadu dotazů, na něž Eric Nana velmi pěkně odpověděl.
Následovala dlouhá a podnětná diskuse' v niž uchazeč adekvátně reagova| na otézky.

V uzavřené části jednaná členové komise rozhodli jednohlasně (sedm odevzdaných hlasů,
všechny pro) o výsledku,,prospěl.., který byl hned sdělen uchazeči.
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